
Folketingets Sundhedsudvalg  har den 28. august 2009 stillet følgende spørgsmål nr. 
690 (Alm. del) til ministeren for sundhed og forebyggelse, som hermed besvares.
Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Jonas Dahl (SF).

Spørgsmål nr. 690:
”Ministeren bedes oplyse hvor stor en del af sundhedspersonalet, der årligt benytter sig 
af tilbuddet om at få influenza-vaccine.”

Svar:
Der foreligger ikke en national anbefaling om, at sundhedspersonalet vaccineres mod 
sæsoninfluenza. Der er således ikke en national registrering af, hvor stor en del af sund-
hedspersonalet, der årligt benytter sig af et lokalt arbejdsgivertilbud om at få en influ-
enza-vaccine. 

Sundhedsstyrelsen har til brug for min besvarelse oplyst, at Danske Regioner har hørt
regionerne i forbindelse med planlægning af vaccination mod influenza A(H1N1)v. 
Region Midtjylland har oplyst, at ca. en tredjedel af medarbejderne tager imod vaccina-
tion mod almindelig sæsoninfluenza, mens Region Hovedstaden har oplyst, at et sted 
mellem 15 og 20 % af deres medarbejdere tager imod tilbuddet. Der er fra begge regio-
ner tale om et skøn, og Danske Regioner har ikke skøn fra de andre regioner.

Jeg kan henholde mig til de givne oplysninger.

Med venlig hilsen
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